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BRM.0012.4.5.2018 

 

PROTOKÓŁ NR 9/2018 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miejskiej w Tczewie 

 w dniu 20 września 2018 r. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

przy ul. 30-go Stycznia 1. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył radny Tomasz Tobiański - Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej. 

     

Obecnych radnych na posiedzeniu Komisji według listy obecności  - 8 tj.: 

1. Jarosław Bartoszewski  

2. Krzysztof Bejgrowicz  

3. Marek Byczkowski  

4. Kazimierz Ickiewicz – nieobecna 

5. Tomasz Klimczak  

6. Kazimierz Mokwa  

7. Bartosz Paprot – nieobecna 

8. Czesław Roczyński  

9. Tomasz Tobiański 

10. Józef Ziółkowski  

11. Danuta Żywicka – nieobecna  

 

Porządek posiedzenia:            

1. Przywitanie i stwierdzenie quorum komisji.  

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 23 sierpnia 2018 r. 

3. Informacja z działalności Młodzieżowej Rady Miasta w roku szkolnym 2017/2018. 

4. Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2018 r.  

5. Propozycje do budżetu miasta na rok 2019 w zakresie oświaty, kultury i sportu. 

6. Analiza i zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

7. Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji za okres kadencji  

2014-2018. 

8. Sprawy różne, komunikaty, wnioski. 

 

Ad 1. Przywitanie i stwierdzenie quorum komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Tobiański przywitał członków Komisji oraz przybyłych gości. 

Odczytał porządek posiedzenia i zaproponował wycofanie pkt. 3 na wniosek Prezydenta Miasta. 

Członkowie Komisji zagłosowali za wycofaniem ww. pkt z porządku posiedzenia: 

7 – za /jednogłośnie/. 

Nieobecni podczas posiedzenia: K. Ickiewicz, B. Paprot,  D. Żywicka. 

Nieobecny podczas głosowania: J. Bartoszewski. 
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Następnie Członkowie Komisji przyjęli zmieniony porządek posiedzenia w głosowaniu: 

8 – za /jednogłośnie/. 

Nieobecni podczas posiedzenia: K. Ickiewicz, B. Paprot,  D. Żywicka. 

 

Po głosowaniu Przewodniczący Komisji Tomasz Tobiański oddał głos Pani Joannie Grabowskiej 

Dyrektor Centrum Kultury i Sztuki w Tczewie. 

 

Dyrektor Centrum Kultury i Sztuki w Tczewie Pani Joanna Grabowska omówiła temat 

najpilniejszych remontów, jakie trzeba przeprowadzić w budynku Centrum Kultury i Sztuki. 

Radni otrzymali wykaz remontów w formie papierowej, zadawali pytania do materiału, a pani 

Dyrektor odpowiadała.  

 

Ad 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 23 sierpnia 2018 r. 

 

Członkowie Komisji przyjęli protokół z posiedzenia w dniu 23 sierpnia 2018 r. w głosowaniu: 

8 – za /jednogłośnie/. 

Nieobecni podczas głosowania: J. Bartoszewski, J. Ziółkowski, D. Żywicka. 

 

Ad 3. Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za I 

półrocze 2018 r. 

 

Członkowie Komisji przyjęli Informację z przebiegu wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Tobiański postanowił omówić następne punkty posiedzenia  

w kolejności: pkt 5, pkt 6, pkt 4, pkt 7. 

 

Ad 5. Analiza i zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

 

 Projekt uchwały z dnia 5.09.2018 r. w sprawie uchwalenia Programu Współpracy 

Gminy Miejskiej Tczew  z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na rok 2019 

 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały z dnia 5.09.2018 r.  

w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Miejskiej Tczew  z podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019 

w głosowaniu: 

8 – za /jednogłośnie/. 

Nieobecni podczas posiedzenia: K. Ickiewicz, B. Paprot, D. Żywicka. 

 

 Projekt uchwały z dnia 11.09.2018 r. w sprawie przyjęcia programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 

  

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały z dnia 11.09.2018 r.  

w sprawie przyjęcia programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży  
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w głosowaniu: 

8 – za /jednogłośnie/. 

Nieobecni podczas posiedzenia: K. Ickiewicz, B. Paprot, D. Żywicka. 

 

 Projekt zmiany budżetu w zakresie oświaty  

 

Skarbnik Miasta Tczewa Helena Kullas omówiła poszczególne pozycje uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta Tczewa na 2018 rok dotyczące oświaty, kultury i kultury fizycznej. 

Radni zadawali pytania a Pani Helena Kullas odpowiadała.  

 

 Raport o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Tczewa w roku szkolnym 

2017/2018. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Sylwia Olek omówiła Raport o stanie realizacji zadań 

oświatowych miasta Tczewa w roku szkolnym 2017/2018. Poinformowała, że zestawienie 

pokazuje jak kształtuje się realizacja zadań oświatowych. Dodała, że stan zadań oświatowych 

utrzymuje się na dobrym poziomie, nie spada zatrudnienie nauczycieli, utrzymujemy liczbę 

oddziałów i dzieci.  

Dodała, że koszty reformy zostaną przygotowane oddzielnie zgodnie z wnioskiem radnego 

Zenona Drewy.  

 

Komisja rozpoczęła dyskusję na temat kosztów reformy oświatowej.  

 

Po dyskusji Członkowie Komisji przyjęli Raport o stanie realizacji zadań oświatowych miasta 

Tczewa w roku szkolnym 2017/2018 do wiadomości.  

 

Ad 6. Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji za okres kadencji 2014-2018. 

 

Członkowie komisji przyjęli Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury  

i  Kultury Fizycznej Rady Miejskiej w Tczewie za okres kadencji 2014-2018 

w głosowaniu: 

7 – za /jednogłośnie/. 

Nieobecny podczas głosowania: T. Klimczak. 

Nieobecni podczas posiedzenia: K. Ickiewicz, B. Paprot, D. Żywicka. 

 

Ad 4. Propozycje do budżetu miasta na rok 2019 w zakresie oświaty, kultury i sportu 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Tobiański zaproponował, aby przegłosować wniosek  

o następującej treści:  

 Wniosek o zabezpieczenie kwoty 80 000 zł na zakup zeskoku do skoku wzwyż dla Szkoły 

Podstawowej Nr 11 w Tczewie 

7 – za /jednogłośnie/. 

Nieobecny podczas głosowania: T. Klimczak. 

Nieobecni podczas posiedzenia: K. Ickiewicz, B. Paprot, D. Żywicka. 
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Następnie Członkowie Komisji rozpoczęli dyskusję na temat boiska znajdującego się przy ul. 

Elżbiety (w tym oświetlenia i ustawienia dodatkowych ławek na boisku), a także na temat 

wysokości nagród pieniężnych przyznawanych za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej oraz przyznawania nagród w dziedzinie sportu. W trakcie dyskusji członkowie 

komisji zagłosowali nad następującymi wnioskami: 

 

 Wniosek o kontynuację działań związanych z budową infrastruktury sportowej przy Szkole 

Podstawowej Nr 1 w Tczewie 

6 – za, 

1 – wstrz. (J. Ziółkowski). 

Nieobecny podczas głosowania: T. Klimczak. 

Nieobecni podczas posiedzenia: K. Ickiewicz, B. Paprot, D. Żywicka. 

 

 Wniosek o zabezpieczenie kwoty 10 000 zł na nagrody pieniężne przyznawane za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury 

6 – za, 

Nieobecny podczas głosowania: T. Klimczak, K. Mokwa. 

Nieobecni podczas posiedzenia: K. Ickiewicz, B. Paprot, D. Żywicka. 

 

Ad 7. Sprawy różne, komunikaty, wnioski. 

 

Nie zgłoszono spraw różnych, komunikatów czy wniosków.  

  

Posiedzenie Komisji zakończono ok. godz. 15:35. 

 

         Przewodniczący 

                                                                            Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

          

            Tomasz Tobiański 
 

 

Protokołowała: Natalia Piotrowska, BRM 

 


